

**4D**

# Ho Chi Minh-Cuchi -Mekong

## 四天 胡志明-古芝 -湄公河之旅

(Valid Till : Dec 2018)



### 4D Ho Chi Minh -Cuchi -Mekong Delta

**Day 1 SINGAPORE HO CHI MINH**

Depart at Singapore Changi International Airport for your flight to **Ho Chi Minh City**. Upon arrival at Tan Son Nhat airport, welcome by **our driver** and transferred to hotel for check-in. Overnight stay at Ho Chi Minh.

**Day 2 TOUR TO MY THO & BEN TRE / MEKONG DELTA (Breakfast, Lunch, Dinner)**

Breakfast at hotel. At **08:30am** a car/bus will pick you up at the hotel and transfer to the meeting point for joining with other tourists. At **08:40am**, Depart for **My Tho**. Take the boat ride through the Bao Dinh natural canal, view the stilt houses and the fruit plantation along the river sides. Visit the My Tho wholesale fruit market. Proceed to the Tortise Island. Lunch served in the heart of the orchard. Enjoy the nice boat ride through the Tan Thach natural canal in Ben Tre, cruise under the shadow of the water coconut trees. Visit the family where you can experience the agricultural lifestyle. Trekking through the fruit plantation in Thoi Son Island, enjoy the rowing boat ride along the creeks before returning to My Tho by motorized boat. Back to Ho Chi Minh City. Overnight stay at Ho Chi Minh.

**Day 3 TOUR TO CU CHI TUNNELS (Breakfast, Lunch, Dinner)**

Breakfast hotel. **08:00am**, a car/bus will pick you up and send to the meeting point for joining with other tourists. At **08:15am**, Depart for **Cu Chi** - located 60km from Ho Chi Minh City, Cu Chi is now considered a heroic district for its role in the anti - American war in Vietnam. It is legendary for its tunnels system of over 220km and is a popular spot for both Vietnamese and foreign visitors. The peacefully rural rice paddy scenery contains ducks and water buffalos swimming in the rivers alongside the road. Visitors will find it hard to imagine the destructions, damage and defoliation all over the area, caused by bombing and mines when Cu Chi was "A Free Target Zone". The remnants visitors will see that Cu Chi still has her evidence to prove the fierce battleground that took place there and visitors will see the remnants. The rest of day is at leisure. Overnight at Ho Chi Minh.

**Day 4 HO CHI MINH SINGAPORE (Breakfast)**

Breakfast at hotel. Free at leisure. Check-out hotel . Transfer by our **Driver** to airport for your flight back to Singapore..

### 四天 胡志明-古芝-湄公河之旅

**第一天 新加坡 胡志明市**

怀着滿心的期待搭乘豪華班机飞往**胡志明市**。抵达**胡志明市机场**，由**司机**迎接并接往酒店。在胡志明市過夜。

**第二天 胡志明市 - 湄公河之美拖菘和濱芝 (早, 午, 晚餐)**

早餐后。**08:30am**，於您入住的旅店，并載到集合地點，与其它旅客一同起行。**08:40am**，前往**湄公河之美菘**。在此遊客乘坐**船隻暢遊湄公河**，隨之進入保定天然小支流。遊客將會目睹沿河的高腳小屋子和清翠果園。參觀**美菘水果批發市場**，之后前往烏龜島。在果園中享用午餐。繼之乘船穿過水椰子樹陰下的濱芝新石自然支流。參觀**某農民的家**，在此遊客將体验到農民的生活方式。在泰山島上的果園散步。遊客更會嘗試一下三板搖搖船。乘坐船隻返回美菘，返回胡志明市。胡志明市過夜。

**第三天 胡志明市 - 古芝地道 (早, 午, 晚餐)**

在旅店用過早餐后。**08:00am**，旅游車將於您所入住的旅店迎接您，并載到集合地點，与其它旅客一同起行。**08:15**，前往**古芝** - 相隔胡志明市 60km。在越戰期間，古芝是一個英勇頑強抗敵之地。超過 220km 的古芝地道系統，現今對於越南當地和外地遊客是一個很熟識的地方。前往古芝地道途中，您或會看到小白鴨群，黑水牛在稻田中。遊客難以察覺這片樂土以前卻是”自由轟炸目標地”，更難以想像這里以前是佈滿了地雷和陷阱。可到達了目的地，遊客仍可目睹殘酷戰的遺跡。後返回胡志明市，自由活動。在胡志明市過夜

**第四天 胡志明市 新加坡 (早)**

Quotation in usd/pax

### Quotation in usd/pax

Hotels	2	3-4	5-7	8-10	11-14	15-19	20-24	25-29	30-34	35-39	S.s
Thien Hong hotel 3* Dainam hotel 3*	343	278	229	196	180	173	164	158	155	153	57
Le Duy hotel 3* Bloom hotel 3*	354	290	242	208	193	186	177	170	166	164	70
Ramana hotel 4* Oscar Saigon 4*	367	303	255	221	206	198	150	183	180	178	82
Royal Saigon 4* Palace Saigon 4*	393	328	280	247	232	224	216	209	205	203	107
Vindsor hotel 5*	408	343	295	262	247	239	230	224	220	218	120
New world hotel 5*	486	421	373	340	325	317	309	302	198	196	193

## Tour included

- Accommodation in twin share.
- Vehicles as tour programs.
- English/ Chinese speaking Guide
- Entrance fee.
- Meals on full board
- Fruit + Coconut at Mekong
- 02 bottles of mineral water /day.
- Cool tower

## Tour excluded

- International and domestic air-ticket.
- Visa to Vietnam
- Tip is 3usd/pax/day x 4days for group 2-9pax
- Tip is 2usd/pax/day x 4days for group 10pax up
- Personal expenses.
- Travel insurance.
- Others not mentioned above.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(AST-140917)